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  V á r o s  K é p v i s e l ő - t e s t ü l e t  
 Oktatási és Kulturális Bizottsága  
 2051 Biatorbágy, Baross Gábor utca 2/a. • Telefon: 06 23 310-174/242 
                                                      Fax: 06 23 310-135 • E-mail: hivatal@biatorbagy.hu • www.biatorbagy.hu  
 Iktatószám: SZ-71-3 /2024.  Ügyintéző: Pénzesné Szép Anna 

 
JEGYZŐKÖNYV 

 
Készült: Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási és Kulturális 
Bizottsága 2024. március 25-én, hétfőn, 1500 órai kezdettel a Városháza 102-es 
tanácstermében megtartott üléséről. 
 

Jelen vannak: 
• Sisa Márk Ádám - bizottsági elnök 
• Barabás József - bizottsági tag 
• Fekete Péter - bizottsági tag  
• Radnai Péter - bizottsági tag 
• dr. Joó Márk Szabolcs - bizottsági tag 
• Tarjáni István - polgármester 
• Nánási-Kézdy Tamás - alpolgármester 
• dr. Szabó Ferenc - jegyző 
• dr. Major Mónika - aljegyző 
• Mester László - kommunikációs tanácsadó 
• Miklós Krisztina – Kabinet Iroda vezető 
• Molnár János – Városgondnokság vezető 
• Vajk Ágnes – Városgondnokság részéről 
• Szanyi József – külterületi tanácsnok 
• Czuczor Orsolya pénzügyi osztályvezető 
• Pomaházi Krisztina - Igazgatási Osztály, osztályvezető 
• Mező Judit - Műszaki Osztály, osztályvezető 
• Hingyiné Molnár Ildikó - Biatorbágyi Benedek Elek Óvoda vezetője 
• Szmuda Katalin - Biatorbágyi Benedek Elek Óvoda vezető helyettes 
• Regős Zoltánné – Gólyafészek Bölcsőde intézményvezető 
• Csulitsné Párkányi Krisztina – Gólyafészek Bölcsőde intézményvezető 
• Szádváriné Kiss Mária – Juhász Ferenc Művelődési Központ vezetője 
• Elbert Tamás – Juhász Ferenc Művelődési Központ karbantartója 
• Uzonyi Edit – Karikó János Könyvtár vezetője 
• Tóth Attila – Családsegítő Szolgálat vezetője 
• Füzy András – Széchenyi Kosárlabda Akadémia Sportegyesület elnöke 
• Tóth Tamás - ifjúsági referens 
• Veres-Czinege Anita - Közművelődési és köznevelési referens 
• Bihari Zoltán – asztalitenisz szakosztály 
• Pénzesné Szép Anna jegyzőkönyvvezető 

 

Sisa Márk Ádám: Köszöntötte a megjelenteket és megállapította, hogy a bizottság 5 fő taggal 
határozatképes, az ülést 15:16 órakor megnyitotta. A jegyzőkönyv hitelesítését Barabás 
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József vállalta el. Javaslatot tesz a napirendre, a meghívótól eltérően. A 24-es napirendi pont, 
az Éves intézményi karbantartásról kérdéskör kerülne föl a 3. helyre és intézményvezető 
asszony kérésére a Benedek Elek Óvoda intézményvezetői pályázat kiírásáról pedig a 4. 
helyre. 

Radnai Péter: Szeretné kérdezni, hogy a 23., 25. pontok, azok PVB-nek címzett napirendi 
pontok maradnak a napirendi pontok között, vagy csak tévedés? 

dr. Szabó Ferenc: A bizottság napirendjében szerepel, vannak olyan jellegű dolgok, amelyek 
indokolhatják ennek a bizottságnak a hatáskörét a sport vonatkozásában, illetőleg a kulturális 
vonatkozásban. Természetesen a másik bizottság is tárgyalja, tehát tárgyalható. 

Szavazás:  
A bizottság 5 igen szavazattal (5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) a következő 
napirendet fogadja el. 
 
Napirend: 

1) Tájékoztatás a munkatervben szereplő napirendekről 
2) Kosárlabda csarnok előrehaladási tájékoztatás 
3) Éves intézményi karbantartásról 
4) Benedek Elek Óvoda intézményvezetői pályázat kiírásáról 
5) Egészségügyi Ellátó Nonprofit Kft. Szakmai beszámolójáról 
6) Viadukt Nonprofit Kft. Szakmai beszámolójáról 
7) Biatorbágyi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat beszámolója a 2023. évi 

tevékenységéről (átruházott hatáskörben) 
8) A Biatorbágyi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat Szakmai programjának, 

Szervezeti és Működési Szabályzatának és a Tanyagondnoki szolgálat szakmai 
programjának módosításáról (átruházott hatáskörben) 

9) A tanyagondnoki szolgáltatásról szóló 10/2021.(VII. 29.) számú rendelet módosításáról 
10) A közoktatási intézményekben működő sportpályák használatának lehetőségeiről 
11) Az Ifjúsági pályázatok kiírásáról 
12) Karikó János Könyvtár 2023. évi statisztikai beszámolója (átruházott hatáskörben) 
13) A Karikó János Könyvtár 2024.évi munkaterve (Megyei könyvtár felé leadandó változat 

átruházott hatáskörben) 
14) Beszámoló az SOS Krízis Alapítvány 2023. évi tevékenységéről 
15) Megállapodás felülvizsgálata a Sándor-Metternich kastély költségeinek megosztásáról 

és a helyiségek használatáról 
16) Tájékoztató az egészségügyi alapellátás helyzetéről 
17) Esély Szociális Társulás beszámolója (átruházott hatáskörben) 
18) Az egészségügyi alapellátások körzeteinek megállapításáról szóló 23/2017. (XII. 1.) 

számú önkormányzati rendelet módosításáról és iskolaorvosi pályázat kiírásáról 
19) A Biatorbágyi Egészségház alapító okiratának elfogadásáról 
20) A 2. számú betöltetlen felnőtt háziorvosi praxis helyettesítéséről 
21) A 6. számú felnőtt háziorvosi praxis helyettesítéséről 
22) A 2024. évi Egészséges Biatorbágyért Programról 
23) A Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszerre beérkező 

pályázatok bírálati szempontrendszerének felülvizsgálatáról – átruházott 
24) Az egyes gyermekjóléti ellátásokról szóló 8/2009. (X. 30.) Ör. sz. rendelet 

felülvizsgálatáról 
25) Kutyafuttató kialakításának lehetőségéről 
26) Biatorbágy 8628/3 hrsz.-ú állami tulajdonú ingatlan átvételéről 
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27) Az asztalitenisz szakosztály kérelméről 
28) A pedagógusok támogatását szolgáló önkormányzati ösztöndíjrendszerről szóló 

rendelet megalkotásáról 
29) A Biatorbágyi Karikó János Könyvtár intézményvezetői pályázatának elbírálásáról- 

Zárt 
30) Egészségház vezetői pályázat elbírálásáról – Zárt 

 

1.) Tájékoztató a munkatervben szereplő napirendekről 

Sisa Márk Ádám: Itt március hónap munkaterv szerinti napirendjeit láthatjuk, és a köznevelési 
valamint a civil pályázatokkal kapcsolatos döntésre várhatóan jövőhét csütörtökön egy 
rendkívüli ülés keretében fog sor kerülni.  

Radnai Péter: Ez azt jelenti, hogy a Biatorbágy területén működő civil szervezetek 
együttműködési megállapodás alapján történő, 2024. évi támogatása is a következő 
napirendre érkezik be, illetve, hogy a Közösségi Médiaszolgáltató Nonprofit Kft.? 

dr. Szabó Ferenc: A Média Kft.-nek a beszámolója a múlt hónapban került tárgyalásra azt 
már el is fogadta a bizottság és a képviselő-testület is. 

Sisa Márk Ádám: A másik kérdésre válaszolva pedig, ez az idei évre vonatkozik, tehát 
aminek eredetileg március vége lett volna az elbírálás, és akkor áprilistól már a 
megrendezni kívánt programokkal szolgálnak a jelentkezők ezzel kapcsolatban.  

Nánási-Kézdy Tamás: Tájékoztatásul elmondja, hogy április 4-én lenne egy rendkívüli 
bizottsági ülés, utána meg egy rendkívüli testületi ülés, ahol a civil szervezetek és a 
köznevelési pályázatok elbírására kerülne sor. 

Sisa Márk Ádám: Szavazásra teszi fel a határozati javaslatot.  

Szavazás:  
A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 
az alábbi határozatot hozza:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottságának  
60/2024. (III. 25.) határozata 

 
Tájékoztatás a munkatervben szereplő napirendekről 

 
Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Oktatási, Kulturális és 
Egészségügyi Bizottsága megtárgyalta a munkatervben szereplő napirendekről szóló 
tájékoztatást, melyet elfogad.  
 
határidő: azonnal 
felelős: bizottsági elnök 
végrehajtásért felel: Szervezési Osztály 

 
 
 
 

2.) Kosárlabda csarnok előrehaladási tájékoztatás 
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Füzy András: Az egy hónappal ezelőtti bizottsági üléshez képest minden az ütem szerint 
haladt előre. Tehát gyakorlatilag a múlt héten a tervező megismertette a kivitelezővel a statikai 
terveknek a tartalmi részét, illetve az elkészült anyag részét. A pontos leírást e hét csütörtökön 
fogja átadni nekik, és ez alapján akkor tudják már megkezdeni a cölöpözéseknek a 
munkálatait. Kapacitást azt lekötötték, és a vállalati határidőt, tehát azt, hogy májusban a 
betonozásnak az első üteme elkezdődjön, azt fogják tudni tartani. A tervező úrnak is három-
négy hét tervezésre van szüksége, az most járt le, azt határidőre teljesítették a tervezők. Múlt 
héten már kooperáció volt a tervezőiroda székhelyén, Budapesten, tehát a statikus ott volt, az 
összes érintett kivitelező a szakág részéről. Minden egyes kérdést tisztáztak. Erre most 
megkapják a pontos kiviteli leírást, hogy milyen ütemben, és milyen típusú szerkezeteket kell 
beépíteniük a földbe, meg milyen mélységben és az alapján fogják tudni folytatni a 
munkálatokat. 

dr. Joó Márk Szabolcs: Hol tartanak, illetve, hogy mi várható most, mi történt az előző 
hónapban akkor végül is mi az, ami sikerült a tervből, illetve, hogy mikor kezdődik az effektív 
munkavégzés? 

Radnai Péter: Kérdésen, hogy a szondás vizsgálatok kapcsán azt írták, hogy kétszer sem 
sikerült 14.5 méter alá jutni, míg a múlt havi beszámolóban már egy sikeres, 20.5 méteres 
lejutásról tájékoztatott az Elnök Úr. Most pontosan mi ennek az oka, hogy, most nem sikerült 
elérni azt a, azt a mélységet, ami, ami, amit az elmúlt hónapokban sikerült, illetve a korábbi 
bizottsági ülésen az hangzott el, hogy 2025 május-június átadás van most jelenleg látókörben, 
lévén, hogy ezek szerint márciusban a korábbi tervekkel ellentétben a cölöpözés nem 
kezdődik meg. A határidő ekképpen tolódik-e, valamint jól érti-e a beszámolóból, hogy a 
végleges statikai, építési tervek, valamint az ezzel kapcsolatos, esetleges költségvetési 
módosítások következő bizottsági ülésre be tud kerülni? 

Nánási-Kézdy Tamás: Van egy ilyen bekezdés, hogy lavírsík kialakítása, az húsvét 
környékére várható. Most, hogy minden engedély, terv stb. jó áll, akkor ez tartható ez 
az előrejelzés, ami a dokumentumban van, tehát magyarán ezen a héten vagy jövő 
hét elején elindul-e a lavírsík kialakítása? 

Fűzy András: Megkapják most ezeket a pontos, kimért leírásokat, tehát nemcsak a 
tervrajzok, mert azok elkészültek, hanem egy kivitelezői, tervezői vezetést kérnek, és a tervező 
készít egy kivitelezői vezetést, mert azért elég érzékeny pontja a beruházásnak ez a része. 
Ezt megkapják, és elméletileg a húsvét utáni héten meg tudják kezdeni a felvonulást, ami 
előkészíti azt, hogy ezek az elég nagy cölöpöző gépek be tudjanak jönni a területre. Aszerint 
folytatják, ami volt. Késedelmet nem okoz a technológiában, tehát ugyanoda el fognak tudni 
jutni a kivitelezésben, ami most már az előző képviselői kérdésre válasz. Plusz költséget sem 
jelent, mert vannak olyan költségelemek, amik a korábbi betonozási technológiához, a lőtt 
betonos technológia miatt kihagyhatóak lesznek. Illetve plusz költséget nem tud fölszámolni a 
kivitelező, tehát a kivitelező szerződés a TAO-s program nem ad lehetőséget pótmunkára, és 
plusz munkára sem, tehát nem tudnak elszámolni benne. Ezt szerződésben vállalták a 
kivitelezők, tehát ez innentől kezdve nem kérdés. Itt költségnövekedéssel nem fognak 
találkozni, mert egyszerűen nem engedi a pályázat, nem tudnak módosítani rajta, nem lehet 
pluszköltséget kérni rá, plusz támogatási keretet, tehát abból kell, ami van kigazdálkodni a 
kivitelezőnek. Ezt ismertették velük akkor is, amikor elnyerték a pályázatot, tehát ezzel 
tisztában vannak.  Gyakorlatilag elindul, elkészül a lavírsík, csak a lavírsíknak is van egy 
tervezése a vízelvezetések miatt, illetve egy ilyen teknő technológia lesz, már láttam a 
terveket.  
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Ha gondolja a tisztelt testület, az elkészült terveket természetesen akkor bemutatják a 
következő bizottsági ülésen, addigra már látható lesz, mert a munkálatok azért folyni fognak, 
de azért látni fogják, tehát egy olyan teknő terület, oldalsó védő lesz rajta, hogy véletlenül se 
tudjon ott úgynevezett felúszás történni a sportcsarnoknál. Itt az a probléma, hogy lehet, az 
első két-három évben nem jelentkeznek ezek a gondok, de négy-öt év után jelentkezhetnek, 
akkor meg viszont a kivitelezőnek nincs meg a garanciája. Úgy kell megépíttetni, hogy ez 25-
30 év múlva is rentábilisan tudjon állni. Ezt védte ki a statikus tervező, meg ezt járták körül az 
elmúlt időszakban, úgyhogy ez a mostani terv, ha már itt mindig a betonozás körül forog 
minden, akkor betonbiztos alapokon áll. 

Sisa Márk Ádám: Szavazásra teszi fel a határozati javaslatot.  

Szavazás:  
A bizottság 4 igen, 1 tartózkodás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) az alábbi 
határozatot hozza:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottságának 
61/2024. (III. 25.) határozata 

 

Kosárlabda csarnok előrehaladási tájékoztatás 

Biatorbágy Város Képviselő-testülete Oktatási, Kulturális és Egészségügyi Bizottsága 
elfogadja a kosárlabda csarnok előrehaladási tájékoztatását. 

 
3.) Éves intézményi karbantartásról 

Sisa Márk Ádám: itt a 80 milliós költségkerettel találkozhatunk, és ez a 
Városgondnoksággal egyeztetésben került kialakításra.  

Radnai Péter: Mindig nehéz ezt a szűkös keretet igazságosan hogyan lehet felosztani és 
priorizálni, de van azért egy több éve fennálló olyan késedelmes karbantartási feladat, amivel 
szerintem erőteljesebben kéne idén foglalkozni. Ennek okán a Vasút utcában a Védőnői 
Szakszolgálatnál már évek óta a kazáncsere meg a homlokzati javítás az napirenden van. Volt 
arról szó, hogy pályázat útján lesz majd ez finanszírozva. Erről nincs információja, hogy ez a 
pályázat beért-e vagy történt-e ennek kapcsán bármi is? 

Tarjáni István: A képviselő-testület arról döntött, hogy visszaadja azt az energetikai 
pályázatot, amelyben a védőnői hálózat is épülete is szerepelt, és még néhány más épület, de 
ez egy tavalyi döntés. Viszont ez nem jelenti azt, hogy nem foglalkoznak az épülettel. Most a 
Családsegítő még a védőnői szolgálat épületében lévő része miatt nem tudnak úgy 
hozzányúlni az épülethez, hogy az értelmes legyen. Ajánlat bekérés van folyamatban a 
Szabadság úti Családsegítő épületének olyan mértékű bővítésére, amely egy első ütem, hogy 
teljes egészében át tudjon költözni a Családsegítő, tehát konkrétan az ügyfélfogadás is ott 
tudjon történni. Akkor kiürül a, illetve új módon lehet hozzányúlni az épülethez, hogy csak a 
védőnői szolgálat van benne, és ekkor lehet érdemben úgy hozzányúlni, hogy akár középtávon 
is ez egy megfelelő helye legyen a védőnői szolgálatnak. Ez egy belső átalakítást is jelent, 
helyiségek kialakítását középtávra, és akkor ebben természetesen gépészet is meg homlokzat 
felújítás is fog szerepelni.   
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Szádváriné Kiss Mária: Szeretnék kérni, hogy a Közösségi Ház földszintjének a tisztasági 
festése az most lemaradt. Ezt az épületünket, pontosabban ezt a terünket adják ki a 
lakosságnak. Meg lehet nézni, hogy már most hogyan néz ki és még nem tartanak a nyárnál. 
Ez iszonyatosan leamortizálódik. Minden évben kaptak erre pénzt. Pontosan azért, mert hogy 
a lakosságnak gyakorlatilag ezt az egy termünket tudják folyamatosan kiadni, és van is rá 
igény. Meghatározott időszakban zeneórák vannak, gyakorlatilag minden hétvégén foglalt ez 
a terem, de ha dupla hétvége lenne, akkor duplán lenne foglalt.  úgyhogy azt mindenképpen 
nagyon szeretném kérni, hogy amennyire csak lehet kerüljön be a, a nyári karbantartási tervbe, 
a faluház esetében pedig annyit csak, hogy a 6-os pontnál ott az összeg is rendben van, a 
faluház régi részénél csak ott a 104-es termet kellene megjelölni még benne, mert valószínű 
hogy az előtérbe kevesebb munkálat van, viszont a 104-es az megint az a terem amit szintén 
kiadnak, most is meg lehet nézni, tavaly se meszelték, úgyhogy az idén már kell, mert, nagyon 
kopott állapotban van. 

Elbert Tamás: A következő pediglen az, hogy ebbe a tervbe nem került bele, évek óta kérik, 
hogy a parkoló felőli oldalát az épületnek, ott a csapadékvíz, ami mindig betört a pincébe, azt 
valamelyest megoldották. De húzódik és tolódik most már folyamatosan, hogy ott a járdát is 
meg kellene oldani, illetve a zöldterületre való visszafolyó csapadékot, illetve a járda is most 
már össze-vissza van süllyedve. Ez már a mi kompetenciánkat meghaladó tevékenység, nem 
tudják javítani, azt kellene rendbe tenni.  

Fekete Péter: Igazgató asszonynak azt a javaslatát, hogy a tisztasági festés kerüljön be, 
tekintve, hogy ebből komoly bevételek is vannak, azt javasolja a bizottságnak, hogy ezt 
támogassák és módosító javaslatként akkor kerüljön a javaslatba. 

Sisa Márk Ádám: Szavazásra teszi fel a határozati javaslatot.  

Szavazás:  
A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 
az alábbi határozatot hozza:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottságának 
62/2024. (III. 25.) határozata 

 
Éves intézményi karbantartásról 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási, Kulturális és Egészségügyi 
Bizottsága az éves intézményi karbantartásról szóló előterjesztést megtárgyalta és 
jóváhagyásra javasolja a bemutatott 2024. évi. intézményi karbantartási programot azzal a 
kiegészítéssel, hogy a közösségi ház földszintje, valamint a faluház 104-es termének 
tisztasági festése kerüljön elvégzésre. A bizottság a munkák elvégzésére 80 millió forint 
költségkeretet javasol biztosítani, az egyes munkákra bekért árajánlatok alapján.  

 
4.) Benedek Elek Óvoda intézményvezetői pályázat kiírásáról 

Sisa Márk Ádám: Hozzászólás, javaslat nem lévén szavazásra teszi fel a határozati 
javaslatot.  

Szavazás:  
A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 
az alábbi határozatot hozza:  
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Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Oktatási és Kulturális Bizottságának 

63/2024. (III. 25.) határozata 

 
A Biatorbágyi Benedek Elek Óvoda igazgatói pályázatának kiírásáról 

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének Oktatási, Kulturális és 
Egészségügyi Bizottsága a Biatorbágyi Benedek Elek igazgatói pályázatának kiírását 
elfogadásra javasolja. 
 
 
5.) Egészségügyi Ellátó Nonprofit Kft. Szakmai beszámolójáról 

Radnai Péter: A beszámoló úgy kezdődik, hogy a betegszámok még mindig nem érték el a 
világjárvány előtti értékeket, majd a beszámoló későbbi részében erre vonatkozóan ellentétes 
infók vannak, ezt majd érdemes a beszámolóban pontosítani. A szerződött orvosok 
szerződéses kereteire van a beszámolóban egy előrevetítés, hogy ez jelentősen változni fog 
2024-ben. Erre vonatkozóan milyen változásra számíthatunk? Illetve a NEAK-bevételek 
alakulása tekintetében azt vette észre, hogy az előző éves beszámolóban a 2019-es, '22-es 
évekre 87 és 89 millió forintos bevétel szerepelt, tehát így kiegyenlített volt az idősor, de a 
mostaniban ugyanerre az időszakra 2020-ra 67, 2021-re, 82, tehát jelentősen megváltoztak 
visszamenőlegesen ezek a bevételi számok. Mi az oka, így ennek a visszamenőleges 
módosulásnak? A korábbi beszámolóban volt a területen kívüli ellátás tekintetében a NEAK 
finanszírozási táblázat, ami most nincsen benne ebben a beszámolóban a 2022. évi adatokat 
tartalmazó beszámoló, és nincsen részletezve az ellátási szerződés keretében a szomszédos 
településekről érkező betegforgalmi adatokkal is. Ezt hiányolja a beszámolóból és erre 
vonatkozóan szeretett volna pontosítást és információt kérni. 

dr. Szabó Ferenc: Ezek a kérdések szakmai jellegűek, ügyvezető úr nincs jelen, de 
feljegyezték a kérdéseket és írásban fognak válaszolni. 

Sisa Márk Ádám: Szavazásra teszi fel a határozati javaslatot.  

Szavazás:  
A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 
az alábbi határozatot hozza:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottságának 

64/2024. (III. 25.) határozata 

 
Beszámoló a Biatorbágy Város Egészségügyi Ellátó Nonprofit Kft. 2023. évi szakmai 

tevékenységéről 
 
Biatorbágy Város Képviselő-testülete Oktatási, Kulturális és Egészségügyi Bizottsága 
jóváhagyásra javasolja Biatorbágy Város Egészségügyi Ellátó Nonprofit Kft. 2023. évről szóló 
szakmai beszámolóját. 

 
 
 

6.) Viadukt Nonprofit Kft. Szakmai beszámolójáról 
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Sisa Márk Ádám: Hozzászólás nem lévén szavazásra teszi fel a határozati javaslatot.  

Szavazás:  
A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 
az alábbi határozatot hozza:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottságának 

65/2024. (III. 25.) határozata 

 
Beszámoló a Viadukt Sport Nonprofit Kft. 2023. évi szakmai működéséről 

 
Biatorbágy Város Képviselő-testülete Oktatási, Kulturális és Egészségügyi Bizottsága 
jóváhagyásra javasolja a Viadukt Sport Nonprofit Kft. 2023. évről szóló szakmai beszámolóját. 

 
7.) Biatorbágyi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat beszámolója a 2023. évi 

tevékenységéről (átruházott hatáskörben) 

Radnai Péter: A tanyagondnoki szolgálattal kapcsolatban az a meglátása, vagy azt érzem ki 
a beszámolóból, hogy elsődlegesen ezek a logisztikai célú segítségnyújtások a fő profil meg 
bevétel, házhozszállítás, személyszállítás. Hogy valóban csak erre van igény a lakosság 
részéről, vagy csak erre van kapacitás? A többi szolgáltatás esetleg nem eléggé ismert és 
szükséges lenne ismertebbé tenni, vagy mi az oka, hogy a többi szolgáltatás így háttérbe 
szorul? Korábban elindult egy olyan kezdeményezés - ezt még a 2022. évi beszámolóban is 
olvashatták, - hogy a Családsegítő személyes kapcsolatfelvétel során intézményekkel 
egyeztetve megjelenik a szülői értekezleten, és bemutatkozik, információt ad szolgáltatásairól, 
hogy így talán szülők is nagyobb bizalommal fordulnak a szolgálathoz problémájukkal. A 
bölcsődében 2022-ben el is indult ez a kezdeményezés, de nem látja a beszámolóból 2023-
ra, hogy ez folytatódott volna, hogy ennek mi az oka, illetve tervezi-e, vagy fog-e az intézmény 
erre vonatkozóan a továbbiakban előrelépni. Volt egy olyan felkérés a Média Kft. vezetője felé 
tavaly ilyenkor, mikor 2022. évi beszámolót taglalták, hogy az elszigetelt időseknek szánt 
programok tekintetében segíti a szolgálat munkáját, hogy minél több idős emberhez eljusson 
és hogy értékeli az intézményvezető úr, hogy 2023-ban ez sikerült a Média Kft-én keresztül 
népszerűsíteni, propagálni, vagy esetleg e téren van további teendő? Az egész beszámolóval 
kapcsolatban az ifjúsággal kapcsolatos problémák növekvő száma ütközik itt többszörösen 
vissza. Így az elhanyagolás térnyerésével a családnevelés, kapcsolati problémakör növekvő 
számával. Mennyire tud segítséget nyújtani, hogyan tervezi ennek hatékonyságát növelni a 
jövőben ennek a szolgálati körnek? A helyi média ennek kapcsán is aktívan részt tudna-e 
venni a szolgálat munkájában. Tavalyi évben úgy zárták ugyancsak ezt a 2022. évi 
beszámolóval kapcsolatos értekezést, hogy a bizottság határozatban kérte, hogy a szolgálat 
dolgozzon ki egy bűnmegelőzési programot a helyi polgárőrség, rendőrség Budaörsi 
Rendőrkapitányság bevonásával, ennek státuszával kapcsolatban szeretne érdeklődni? 

Tóth Attila: A tanyagondnoki szolgálat tevékenységének a nagy részét valóban ezek a 
logisztikai, szállítási feladatok teszik ki. Azért is, mert a terület távolabb esik a különböző 
üzletektől, a gyógyszertáraktól, és ezeket át tudja hidalni a tanyagondnoki szolgáltatás. Az 
orvoshoz való vitel, háziorvoshoz, illetve ide a szakorvosi rendelőintézetbe is a 
tevékenységünk között van. De sokkal kevesebb igény jelentkezett erre, hogy járóbeteg 
szakrendelésre elvigyék. Bár többször volt, hogy az orvosi ügyelet ment ki, ezért csak egy 
tájékoztatásra volt szükség, hogy kihez kell éppen kimennie az orvosnak. A gyermekszállítás 
tekintetében, óvodába, iskolába szállítás tekintetében ott helyben van, hogy a Viabusz kinti 
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végállomásához kell ráhordani a kollégának pár gyermeket. Különben pedig igénybe veszik. 
Különösen most, hogy ingyenes lett, azt tapasztalják, hogy növekedett a külterület, tehát az 
Ürge-hegyen élők igénybevétele tekintetben.  A beszámolóból sajnos kimaradt, tervezte is, 
hogy kiegészíti, az óvodákban voltak a tavalyi év során szülői értekezleteken, tájékoztatták az 
óvodába járók szüleit a tevékenységeikről, szülői jogokról, kötelességekről, gyermeki jogokról, 
kötelességekről is, de ezt csak egy másodsorban - és ennek kapcsán konkrét felkeresések is 
történtek, aztán megkeresték a szülők. Beszéltek arról is, hogy a gyermekek családban történő 
nevelése az elsődleges, és ennek az egyik feltétele, hogy a szülők kapcsolata az megfelelően 
működjék, ami persze nemcsak a gyermekeknek jó, hanem a szülőknek is. Javasoltak a 
szülőknek különböző úgynevezett kapcsolati, megújítási tréninget az ingyenesen 
rendelkezésükre álló, rajtuk keresztül, de a Budakeszi Család és Gyermekjóléti Központban 
elérhető szolgáltatások, ilyen a kapcsolati konzultáció vagy a családi megbeszélések. Ők úgy 
hívják, hogy Normális Család Programsorozat., amelyben a családi működésnek a 
nehézségeit, akadályait tudják átbeszélni, és erre fölkészülni. Ez egy picit kapcsolódik az 
ifjúság és családok működésének a megsegítéséhez, és nyilván ebbe a folyamatba 
kapcsolódik a nagy előadás, amelyet a Pécsi Rita tartott és amelyik a Média Kft. jóvoltából 
elérhető, teljes egészében megtekinthető a Média Kft. honlapján keresztül. Az idősek 
gondozása terén főleg a Gondosóra program, ennek a promótálása, illetve a konkrét 
megsegítése, hogy jelentkezzenek az idős személyek, ebben vettek részt leginkább, ezt a 
Média Kft. által kiadott helyi újságban is rendszeresen írták a Családsegítő tevékenységéről, 
illetve ezt megjelentették. A bűnmegelőzési program tekintetében állnak a legrosszabbul 
Sajnos, a Budaőrsi Rendőrkapitányságon a kapcsolatainkban változás állt be, elment az, 
akivel kapcsolatban álltak, majdnem, hogy a nulláról kellett kezdeni ezt az előkészítést, tehát 
itt ezen a téren még nem tették meg, 2023-ban nem sikerült oda eljutni ahová tervezték volna, 
hogy egy bűnmegelőzési írásbeli program létrejöjjön. 

Radnai Péter: A bűnmegelőzési program kidolgozását vagy tovább folytatását 2024-ben 
tervezik. Eszébe jutott itt még, hogy a pandémia alatt aktuálissá vált az ifjúságpolitikai 
koncepciónak a felülvizsgálata, amit még 2022 májusában kérték, hogy vegyék elő újra, és 
akkor 2022 októberében ígérték és szerinte azóta sem foglalkozott vele senki. Kezdeményezi, 
hogy ez az ifjúságpolitikai koncepció felülvizsgálat kerüljön be még május-június környékéig 
valamikor a bizottság elé. 

Tóth Attila: Az ifjúságpolitikai koncepcióval kapcsolatban szívesen kapcsolódnak ehhez. Nem 
az intézményükhöz tartozik, és nem irányítják, de érdemes megújítani, ebben egyetértenek. A 
bűnmegelőzési program terén pedig szeretnének az idén legalább egy koncepciót letenni az 
asztalra. Most ennyi vállalható, úgy látja, mert nemcsak rajtuk múlik, a bűnmegelőzésből a 
rendőrség, polgárőrség ki nem hagyható. 

Nánási-Kézdy Tamás: Nem látja semmi akadályát annak, hogy a koncepció felülvizsgálatát 
elindítsák, akár már április hónapban, de még fontosabb lesz, hogy a koncepciónak a 
cselekvési terve megvalósuljon. Kell, hogy tér legyen az ifjúságnak, háza legyen az ifjúságnak, 
otthona legyen, a szociális része erősödjék az ifjúsági programnak. Tehát ilyen lendülettel és 
szemmel hozzáfoghatnak az átdolgozásához. 

 

Radnai Péter: Kéri, hogy ha nem is áprilisban, mert azt hiszi, hogy a múltkor is arról volt szó, 
hogy azért nem vállalták egy hónapra, mert itt intézményvezetőkkel egyeztetve kell aktualizálni 
a cselekvési tervet, de május, legkésőbb júniusra szeretné kérni, hogy bekerüljön a bizottság 
elé ez az anyag. 

Sisa Márk Ádám: Szavazásra teszi fel a határozati javaslatot.  
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Szavazás:  
A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 
az alábbi határozatot hozza:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottságának 

66/2024. (III. 25.) határozata 

Beszámoló a Biatorbágyi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat 2023. évi 
tevékenységéről  

 
(átruházott hatáskörben) 

 
Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Oktatási, Kulturális és 
Egészségügyi Bizottsága a Biatorbágy Város Önkormányzata Szervezeti és Működési 
Szabályzatáról szóló 3/2011. (02.25.) Ör. számú rendeletének 1./A. mellékletének „átruházott 
hatáskörök” 2. pontjában kapott felhatalmazása alapján,  
 

jóváhagyja 
 

a Biatorbágyi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat 2023. évi szakmai beszámolóját. 
 

A beszámolót a határozat melléklete tartalmazza. 

Felelős: bizottsági elnök 
Határidő: azonnal 
Végrehajtásért felelős: Szervezési Osztály 
    
A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 
8.) A Biatorbágyi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat Szakmai programjának, 

Szervezeti és Működési Szabályzatának és a Tanyagondnoki szolgálat szakmai 
programjának módosításáról (átruházott hatáskörben) 

Sisa Márk Ádám: Ez korábbi testületi döntés, hogy kiterjesztésre kerül a Tanyagondnoki 
szolgálat, ehhez szükségesek ezek a módosítások. 
Hozzászólás nem lévén szavazásra teszi fel a határozati javaslatot.  
 
Szavazás:  
A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 
az alábbi határozatot hozza:  

 
 
 
 
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Oktatási és Kulturális Bizottságának 

67/2024. (III. 25.) határozata 
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A Biatorbágyi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat Szakmai programjának, 
Szervezeti és Működési Szabályzatának és a Tanyagondnoki szolgálat szakmai 

programjának módosításáról 

(átruházott hatáskörben) 

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási, Kulturális és Egészségügyi 
Bizottsága, Biatorbágy Város Önkormányzata Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 
3/2011. (02.25.) Ör. számú rendeletének 47. §-ában és az 1/A melléklet „átruházott 
hatáskörök” 1. pontjában foglalt felhatalmazás alapján  
 

1. jóváhagyja a Biatorbágyi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat Szervezeti és 
Működési Szabályzatának módosítását, a módosítások 2024. április 1-én lépnek 
hatályba. 

2. jóváhagyja a Biatorbágyi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat Szakmai 
Programjának módosítását, melynek 2024. április 1. napja a hatálybalépés napja. 

3. jóváhagyja a Biatorbágyi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat Tanyagondnoki 
Szolgálatának Szakmai Programjának módosítását, amely 2024. április 1. napján lép 
hatályba, 

4. felhatalmazza a polgármestert, hogy végezze el a szolgáltatói nyilvántartásba 
bejegyzett adatok módosítását. 

A Biatorbágyi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat Szervezeti és Működési Szabályzata, 
Szakmai Programja és a Tanyagondnoki Szolgálat Szakmai Programja a határozat mellékletét 
képezik.  

 
Határidő: folyamatos 
Felelős: polgármester 
Végrehajtásért felelős: Szervezési Osztály 

 
A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 
9.) A tanyagondnoki szolgáltatásról szóló 10/2021. (VII. 29.) számú rendelet 

módosításáról 

Sisa Márk Ádám: Itt már szerepel az említett területeknek az utcajegyzéke, a 
lakosságszámmal ellátva. Hozzászólás nem lévén szavazásra teszi fel a rendeletmódosításról 
szóló határozati javaslatot.  

Szavazás:  
A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 
az alábbi határozatot hozza:  

 
 
 
 
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Oktatási és Kulturális Bizottságának 

68/2024. (III. 25.) határozata 
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A tanyagondnoki szolgáltatásról szóló 10/2021. (VII.29.) Ör. számú rendelet 
módosításáról 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási, Kulturális és Egészségügyi 
Bizottsága a tanyagondnoki szolgáltatásról szóló 10/2021. (VII.29.) Ör. számú rendelet 
módosítását elfogadásra javasolja egy 2. sz. függelék kiegészítésével, mely tartalmazza az 
érintett területek utcajegyzékét a hozzájuk tartozó lakosságszámmal. 

 
10.) A közoktatási intézményekben működő sportpályák használatának lehetőségeiről 

Sisa Márk Ádám: Igazgató asszonynak az volt az álláspontja ezzel kapcsolatban, hogy a 
szeptemberi tanévkezdést követően térjenek vissza a kérdésre, mert akkor foglalt 
teremhasználat a különböző szakköröknek, hogy mennyire lesz leterhelve az intézmény maga, 
addigra fog ez a rend kialakulni. 

Nánási-Kézdy Tamás: Itt arról van szó, hogy a Szentháromság téri épületben a következő 
tanév elindításához majd látni fogja a bizottság, elég nagy mértékű átalakítási munkák 
indulnak, hogy a két felekezeti iskola megfelelőképp el tudjon helyezkedni szeptemberre. Van 
egy napirendi pont később, ahol két tanterem átadása szerepel. Egyik iskolától a másikhoz. 
Azért, hogy a Református Iskolának megfelelő helye legyen, ez egy felfordulás lesz a nyáron. 
Azt indokoltnak látja, hogy ezt meg akarja várni Czuczor Gergely Általános Iskola és 
Gimnázium igazgatónője. Amikor elindul a tanév, akkor pontosan lehet látni a használati 
rendjét az általa felajánlott felületeknek. 

Sisa Márk Ádám: Szavazásra teszi fel a határozati javaslatot.  

Szavazás:  
A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 
az alábbi határozatot hozza:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottságának 

69/2024. (III.25.) határozata 

 
A közoktatási intézményekben működő sportpályák használatának lehetőségéről 

 
 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási, Kulturális és Egészségügyi 
Bizottsága kéri, hogy az iskolai sportpályák használatának témája a Czuczor Gergely Katolikus 
Általános Iskola és Gimnázium vonatkozásában a szeptemberi bizottsági ülésen kerüljön újra 
tárgyalásra. 
 
 
 

 
11.) Az Ifjúsági pályázatok kiírásáról 

Sisa Márk Ádám: Itt történik egy komolyabb változás, hogy a jogosítvány megszerzését egy 
éven belüli időtartamhoz köti a pályázat, valamint, ha állami szinten másképp alakulnak a 
dolgok, akkor még szükséges lesz további módosításoknak az eszközlése.  
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Radnai Péter: Technikai észrevételei vannak. A felsőfokú tudományos tagozatok 
támogatásának kiírásánál kéne majd javítani 2024-re a 2. benyújtási határidő évszámát. Majd 
a pályázati adatlapnál a civil pályázathoz kapcsolódó nemleges nyilatkozatnál is az 
évszámjavítást kéri szépen, illetve majd kéri az egységesített elszámolási adatlapot is a kiírás 
mellékletei közé felcsatolni. 

Sisa Márk Ádám: A szükséges módosításokat adminisztrálják. Szavazásra teszi fel a 
határozati javaslatot.  

Szavazás:  
A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 
az alábbi határozatot hozza:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottságának 

70/2024. (III. 25.) határozata 

 
Az Ifjúsági pályázatok kiírásáról  

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási, Kulturális és Egészségügyi 
Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek az ifjúsági pályázatok kiírását mind a 4 pályázati 
kategóriában két beadási határidővel, kivéve az Egyéb iskolai végzettségek támogatására kiírt 
pályázatot, ahol a beadási határidő 2024. november 15. napjáig folyamatos legyen. 

 
12.) Karikó János Könyvtár 2023. évi statisztikai beszámolója (átruházott hatáskörben) 

Sisa Márk Ádám: A könyvtárral kapcsolatban örömükre szolgált, hogy minősített könyvtári 
elismerést kapott az intézmény, és látszik, hogy tényleg a megelégedésére van a település 
lakóinak.  
Hozzászólás nem lévén szavazásra teszi fel a határozati javaslatot.  
 
Szavazás:  
A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 
az alábbi határozatot hozza:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottságának 

71/2024. (III. 25.) határozata 

A Biatorbágyi Karikó János Könyvtár 2023. évi statisztikai beszámolója 
 

(átruházott hatáskörben) 
 

Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Oktatási, Kulturális és 
Egészségügyi Bizottsága a Biatorbágy Város Önkormányzata Szervezeti és Működési 
Szabályzatáról szóló 3/2011. (02.25.) Ör. számú rendeletének 1./A. mellékletének „átruházott 
hatáskörök” 7. pontjában kapott felhatalmazás alapján  

elfogadja 
a Biatorbágyi Karikó János Könyvtár 2023. évi statisztikai beszámolóját.  
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A Biatorbágyi Karikó János Könyvtár 2023. évi statisztikai beszámolója a határozat melléklete. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: bizottsági elnök 
Végrehajtásért felel: Biatorbágyi Karikó János Könyvtár vezetője 
 
A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 
13.) A Karikó János Könyvtár 2024.évi munkaterve (Megyei könyvtár felé leadandó 

változat átruházott hatáskörben) 

Sisa Márk Ádám: Ez is szokásos kötelezettség a vármegye könyvtárvezetése felé. 
Szavazásra teszi fel a határozati javaslatot.  

Szavazás:  
A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 
az alábbi határozatot hozza:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottságának 

72/2024. (III. 25.) határozata 

A Biatorbágyi Karikó János Könyvtár 2024. évi munkatervéről 

(átruházott hatáskörben) 

Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Oktatási, Kulturális és 
Egészségügyi Bizottsága a Biatorbágy Város Önkormányzata Szervezeti és Működési 
Szabályzatáról szóló 3/2011. (02.25.) Ör. számú rendeletének 1./A. mellékletének „átruházott 
hatáskörök” 7. pontjában kapott felhatalmazás alapján  

elfogadja 

a Biatorbágyi Karikó János Könyvtár 2024. évi munkatervét.  

Felhatalmazza a polgármestert a határozat mellékletét képező 2024. évi munkaterv aláírására. 

A 2024. évi munkaterv a határozat melléklete. 

Határidő: azonnal 

Felelős: bizottsági elnök, polgármester 

Végrehajtásért felel: Biatorbágyi Karikó János Könyvtár vezetője 

 
A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 
14.) Beszámoló az SOS Krízis Alapítvány 2023. évi tevékenységéről 

Sisa Márk Ádám: Hozzászólás nem lévén szavazásra teszi fel a határozati javaslatot.  

Szavazás:  
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A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 
az alábbi határozatot hozza:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottságának 

73/2024. (III. 25.) határozata 

Az S.O.S. Krízis Alapítvány 2023. évi szakmai és pénzügyi beszámolójáról 
 
 
 

Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Oktatási, Kulturális és 
Egészségügyi Bizottsága elfogadásra javasolja az S.O.S. Krízis Alapítvány 2023. évi szakmai 
és pénzügyi beszámolóját. 
 

 
15.) Megállapodás felülvizsgálata a Sándor-Metternich kastély költségeinek 

megosztásáról és a helyiségek használatáról 

Radnai Péter: A két iskola közötti tárgyalásból azt olvasta ki, hogy sikertelenül zárult és a 
református iskola nem tud eltekinteni a kieső terem használatától, illetve van itt egy olyan 
félmondat, hogy itt ként új konténer terem bérlésével és beállításával tudja csak vállalni az 
átadást. Kéri, hogy ezt tisztázzák, hogy akkor most itt mi a jelenlegi megállapodás tárgya? 

Nánási-Kézdy Tamás: Ez a nyilatkozat egy múltbéli dokumentum. Ha a március 11-i nagy 
megbeszélés, ahol mindenki ott volt, annak az emlékeztetője is itt lenne, akkor abból az 
derülne ki, hogy a két iskola megegyezett. A szerződésben is megjelölt B3, B4 tanterem 
átadása megtörténik szeptembertől. Az merült még fel, hogy a következő, 2027-28-ig tartó 
időszakig legalább egy középtávú megállapodás lenne szükséges a további tanterem-
átadásokról, tanterem-használatokról, így gördülékenyebb is lenne az átállás. A végcél az, 
hogy a református iskola saját épületbe költözzék, a Czuczor Gergely Általános Iskola és 
Gimnázium pedig a középiskoláját és az általános iskoláját is bővíthesse ebben az épületben, 
így az ingatlan használati jogaival teljesen tudjon élni. A két felekezeti iskola ezzel magasabb 
szintre kerülne. A református iskola konténer kérdéseiről még belső tárgyalások zajlanak. Azt, 
hogy ők pontosan hány konténert, hogyan, miképpen, milyen költségekkel, milyen forrásokból 
szeretnének ott elhelyezni, erre vonatkozóan reméli, hogy következő hónapra már kialakul egy 
álláspont. Az csak akkor fog ide bejönni, ha a két fél ebben megegyezik, hogy hogy lesz a 
szeptemberi átállás és akkor jön az, hogy a tulajdonoshoz is bejön a tájékoztató arról, sőt, 
lehet, hogy dönteni is kell, hiszen önkormányzati tulajdonú konténerekről is van ott szó, tehát 
hogy ez az egész elhelyezés '24 szeptemberétől hogyan alakul az ingatlanon, erre még vissza 
fogunk térni. Folynak a megbeszélések a felek között is, meg a két félen belül is arról, hogy 
hogy alakulnak ezek a dolgok. Elindult egy több éves folyamat, ami örömteli és az első lépés 
az, hogy most megegyeztek a két tanteremnek az átadásáról. 

Sisa Márk Ádám: További hozzászólás nem lévén szavazásra teszi fel a határozati javaslatot.  

Szavazás:  
A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 
az alábbi határozatot hozza:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottságának 
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74/2024. (III. 25.) határozata 

 
Megállapodás felülvizsgálata a Sándor-Metternich kastély költségeinek megosztásáról 

és a helyiségek használatáról 

 
Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Oktatási, Kulturális és 
Egészségügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a Sándor-Metternich kastély tekintetében a 
költségek megosztásáról és helyiségek használatáról szóló megállapodás felülvizsgálatának 
tartalmát.  
 
 

 
16.) Tájékoztató az egészségügyi alapellátás helyzetéről 

Radnai Péter: Kezdeményezi, mivel hónapról hónapra visszakerül ez a napirendi pont, hogy 
ez a rendszeres havi státusz egészüljön ki egy olyan informatív táblázattal, amelyben az egyes 
háziorvosi, gyermekorvosi, fogorvosi körzetekben egyben látható, hogy a praxisellátó orvos, 
helyettesítő orvos elérhetőséggel, rendelési idővel kiemelve az előző státuszhoz képesti 
eltéréssel jelezve benne legyen. Esetleg érdemes lenne a helyi médián keresztül és a lakosság 
felé ezeket közvetíteni, mert sokszor kap olyan kérdést, hogy ebben a jelenleg erősen mozgó 
szolgáltatási szektorban az emberek nagyon elvesznek, hogy most kihez tartoznak, meg 
mikor, kinek, hogy van rendelési ideje, hogy ebben a bizottságnak is a lakosság felé is egy 
világosabb kommunikációt kell elindítani. 

Sisa Márk Ádám: A honlapon is szerepelnek a rendelési idők, és az asszisztensnők is ezzel 
kapcsolatban például a közösségi médiában is szerencsére naprakész információt szoktak 
közzétenni. Az idősebb lakók megközelítése érdekében lehetne még ennek nagyobb híradást 
keríteni, akik nem használják a szociális csatornákat annyira, mint a közösségi média az 
interneten. Szavazásra teszi fel a határozati javaslatot.  

Szavazás:  
A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 
az alábbi határozatot hozza:  

 
 
 
 
 
 
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Oktatási és Kulturális Bizottságának 

75/2024. (III. 25.) határozata 

Tájékoztató az egészségügyi alapellátás helyzetéről  
 

 
Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Oktatási, Kulturális és 
Egészségügyi Bizottsága elfogadja az egészségügyi alapellátás helyzetéről szóló tájékoztatót. 

 
17.) Esély Szociális Társulás beszámolója (átruházott hatáskörben) 
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Nánási-Kézdy Tamás: Van 21 ügyfél, akik július 1-től a szolgáltatás megszűnik. Lehetséges-
el ezeknek az ügyfeleknek az átvezetése a gondosóra programba? Úgy emlékszik, a 
családsegítő vállalta magára. 

Tóth Attila: A testületi döntés után, ami arról szólt, hogy a szerződés félév során megszűnik, 
az intézményvezető urat felhívta, hogy működjenek együtt annak érdekében, hogy a 
jelzőrendszeres házi segítségnyújtásban ellátott rászorultak gördülékenyen átkerüljenek a 
gondosóra programba. Az intézményvezető úr nyitottnak mutatkozott erre, de azt mondta hogy 
megnézi, a szerződésben mi van erre vonatkozóan, és a beszámolóban nem olvas erről 
semmit, azért azt gondolta, hogy ehhez kapcsolódóan a tisztelt bizottság jó lenne ha 
megfogalmazna egy, az Esély Szociális Társulás intézményvezetője számára egy felkérést, 
hogy tájékoztassa a jelzőrendszeres házi segítségnyújtásban ellátottakat arról, hogy 
megszűnik ez a szolgáltatás, és a Családsegítő Szolgálattól tudnak segítséget kérni 
gondosóra programba való kapcsolódáshoz. Azért is gondolta, mert az adatkezelés miatt az 
általuk ellátottakat nem tudják csak úgy kiadni nekik. Három idős személynek már segítettek 
e tekintetben, de jó lenne, ha senki nem maradna ki. A szolgálatás megszüntetéséről különben 
is a szolgáltatónak tájékoztatást kell adnia a jogszabály szerint az ellátottak felé. A jogszabály 
is kötelezi őket, de talán még erősebb lenne, ha egy ilyen felkérést megfogalmazna a tisztelt 
bizottság.  

Sisa Márk Ádám: Akkor a határozatában fel kell, hogy tüntessék, hogy az Esély Szociális 
Társulás Szolgáltató tájékoztassa az ismeretében álló ügyfeleket, azt a 21 személyt a 
szolgáltatásnak a megszűntetéséről és a Családsegítő Szolgálathoz lehet a továbbiakban 
július hónaptól fordulni például a gondosóra igénylésével kapcsolatban.  

Tóth Attila: Az ellátás folyamatossága érdekében minél előbb adjon tájékoztatást a 
jelzőrendszeres házi segítségnyújtásban ellátottaknak arról, hogy a Biatorbágyi Családsegítő 
és Gyermekjóléti Szolgálat segít a gondosóra program szolgáltatásba való regisztrációban. 

Sisa Márk Ádám: Akkor az kerül hozzá, hogy az ellátottakat a szolgáltató mielőbb 
tájékoztassa a megszűnésről, és hogy a továbbiakban a Családsegítő Szolgálathoz 
tudnak fordulni a gondosóra igénylésével, használatával kapcsolatban. Szavazásra 
teszi fel a határozati javaslatot.  

Szavazás:  
A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 
az alábbi határozatot hozza:  
 

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottságának 

76/2024. (III. 25.) határozata 

Az Esély Szociális Társulás 2023. évi szakmai beszámolójáról 
 

(átruházott hatáskörben) 
 

Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Oktatási, Kulturális és 
Egészségügyi Bizottsága a Biatorbágy Város Önkormányzata Szervezeti és Működési 
Szabályzatáról szóló 3/2011. (02.25.) Ör. számú rendeletének 1./A. mellékletének „átruházott 
hatáskörök” 1. pontjában kapott felhatalmazása alapján,  
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elfogadja 
 
 az Esély Szociális Társulás 2023. évi szakmai beszámolóját azzal, hogy az ellátás 
folyamatossága érdekében a társulás adjon tájékoztatást a jelzőrendszeres házi 
segítségnyújtásban ellátottaknak a szolgáltatása megszűnéséről, illetve arról, hogy a 
Biatorbágyi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálathoz tudnak fordulni a gondosóra 
igénylésével kapcsolatban. 
 
A beszámolót a határozat melléklete tartalmazza. 

Felelős: bizottsági elnök 
Határidő: azonnal 
Végrehajtásért felelős: Szervezési Osztály 
 
A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
18.) Az egészségügyi alapellátások körzeteinek megállapításáról szóló 23/2017. (XII. 1.) 

számú önkormányzati rendelet módosításáról és iskolaorvosi pályázat kiírásáról 

Sisa Márk Ádám: Szerepelnek benne az új középiskoláik, az idei év őszétől még a Ritsmann 
is bővül, és ezért javasolt két iskolaorvosi körzetnek a kialakítása.  
Hozzászólás nem lévén szavazásra teszi fel a határozati javaslatot.  
 
Szavazás:  
A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 
az alábbi határozatot hozza:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottságának 

77/2024. (III. 25.) határozata 

Az egészségügyi alapellátások körzeteinek megállapításáról szóló 23/2017. (XII. 1.) 
számú önkormányzati rendelet módosításáról 

 Iskolaorvosi pályázat kiírásáról  

Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Oktatási, Kulturális és 
Egészségügyi Bizottsága az iskola-egészségügyi ellátásban történt változásról az alábbiak 
szerint javasolja a képviselő-testületnek döntést hozni: 

1.) 2024. szeptember 01. napjától az iskola-egészségügyi ellátásról 26/1997. (IX. 3.) NM 
rendelet 1.§ (1) és (2) bekezdésében foglaltakra tekintettel az alábbi elosztásban látja 
el az iskola-egészségügyi feladatok iskolaorvosi feladatokat:  
 
 

INTÉZMÉNYEK KÖRZETEK ELOSZTÁSA 

Biatorbágyi Általános Iskola és Magyar-Angol  
Tanítási Nyelvű Általános Iskola  
2051 Biatorbágy, Kálvin tér 4. - Felső tagozat  

I. körzet 1209 
fő 

Biatorbágyi Általános Iskola és Magyar-Angol Két 
Tanítási Nyelvű Általános Iskola  
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2051 Biatorbágy, Kálvin tér 4. - Alsó Tagozat 

Biai Gáspár Református Általános Iskola és 
Szőlőszem Óvoda  
2051 Biatorbágy, Szentháromság tér 6. 

Biatorbágyi Innovatív Technikum és Gimnázium 
2051 Biatorbágy, Antall József utca 1. 

Czuczor Gergely Katolikus Általános Iskola és 
Gimnázium  
2051 Biatorbágy, Szentháromság tér 6. 

II. körzet 1560 fő 
2024. 09.01-től Dr. Váradi 
Zsófia iskolaorvos vállalja  
2024. 09.01-től Stépán-
Szabó Nikoletta 
iskolavédőnő vállalja 

Ritsmann Pál Német Nemzetiségi Általános Iskola 
és Gimnázium  
2051 Biatorbágy, Karinthy F. u. 4.  

Czuczor Gergely Katolikus Általános Iskola és 
Gimnázium 
2051 Biatorbágy, Szentháromság tér 6. 

Ritsmann Pál Német Nemzetiségi Általános Iskola 
és Gimnázium  
2051 Biatorbágy, Karinthy F. u. 4. 

Biatorbágyi Benedek Elek Óvoda 
2051 Biatorbágy, Nagy utca 29. 

Biatorbágyi Benedek Elek Óvoda 
VADVIRÁG Tagóvodája 
2051 Biatorbágy, Fő utca 61. 

Biatorbágyi Benedek Elek Óvoda 
CSICSERGŐ Tagóvodája 
2051 Biatorbágy, Bajcsy-Zsilinszky utca 13. 

Biatorbágyi Benedek Elek Óvoda 
MESERÉT Tagóvodája 
2051 Biatorbágy, Dévai Gyula utca 1. 

Biatorbágyi Benedek Elek Óvoda 
PITYPANG Tagóvodája 
2051 Biatorbágy, Szent László utca 48. 

Biai Gáspár Református Általános Iskola és 
Szőlőszem Óvoda  
2051 Biatorbágy, Nagy utca 28. 

 

2.) A képviselő-testület kérje fel a polgármestert a határozat 1. pontjának megfelelően Dr. 
Váradi Zsófia iskolaorvossal, valamint Stépán-Szabó Nikoletta iskolavédőnővel 
megkötött szerződésének módosítására, valamint az I. körzetre vonatkozóan 
iskolaorvosi pályázat kiírására. 
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19.) A Biatorbágyi Egészségház alapító okiratának elfogadásáról 

Sisa Márk Ádám: Intézményi változás történik július 1-től és Biatorbágyi Egészségház néven 
fog működni az intézmény. 
Hozzászólás nem lévén szavazásra teszi fel a határozati javaslatot.  
 
Szavazás:  
A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 
az alábbi határozatot hozza:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottságának 

78/2024. (III. 25.) határozata 

A Biatorbágyi Egészségház alapító okiratának elfogadásáról 

Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Oktatási, Kulturális és 
Egészségügyi Bizottsága az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 8/A. § (2) 
bekezdésében foglaltak alapján a Biatorbágyi Egészségház 2024. július 1 napjától hatályos 
alapítóokiratát elfogadásra javasolja. 

 

20.) A 2. számú betöltetlen felnőtt háziorvosi praxis helyettesítéséről 

Sisa Márk Ádám: Hozzászólás nem élvén szavazásra teszi fel a határozati javaslatot.  

Szavazás:  
A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 
az alábbi határozatot hozza:  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Oktatási és Kulturális Bizottságának 

79/2024. (III.25.) határozata 

A 2. számú betöltetlen felnőtt háziorvosi praxis helyettesítéséről  

Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Oktatási, Kulturális és 

Egészségügyi Bizottsága a 2. számú betöltetlen felnőtt háziorvosi praxis helyettesítésével 

összefüggésben javasolja a képviselő-testületnek, hogy járuljon hozzá, hogy a Stier-med Kft. 

által ellátott 2. számú betöltetlen felnőtt háziorvosi praxisban 2024. május 01. napjától - a Stier-

med Kft.-vel kötött megbízási szerződés alapján - a tartós helyettesítési feladatokat Dr. Pataki 



21 
 

Ágoston Dániel lássa el a korábban megállapított rendelési és rendelkezésre állási idők 

szerint: 

Hétfő: 14:00-18:00 

Kedd: 8:00-11:00 

Szerda: 15:00-19:00 

Csütörtök: 8:00-12:00 

Péntek: 8:00-11:00 

 
21.) A 6. számú felnőtt háziorvosi praxis helyettesítéséről 

Sisa Márk Ádám: Hozzászólás nem élvén szavazásra teszi fel a határozati javaslatot.  

Szavazás:  

A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 
az alábbi határozatot hozza:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottságának 

80/2024. (III. 25.) határozata 

A 6. számú felnőtt háziorvosi praxis helyettesítéséről  

Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Oktatási, Kulturális és 

Egészségügyi Bizottsága a 6. számú felnőtt háziorvosi praxist ellátó, Dr. Láng Júlia Dóra 

helyettesítésének kérdésével összefüggésben javasolja a képviselő-testületnek, hogy járuljon 

hozzá a Biatros Kft. által praxisközösségben ellátott 6. számú felnőtt háziorvosi praxisban 

2024. május 01. napjától - a 2022. november 30. napján kötött feladat-ellátási szerződés 5.) 

a.) pontja szerint - a tartós helyettesítést Dr. Vajer Péter háziorvos lássa el heti 10 óra rendelés 

és 10 óra rendelkezésre állással, hét minden munkanapján 12-14 óra közötti rendelési idővel. 

 
22.) A 2024. évi Egészséges Biatorbágyért Programról 

Radnai Péter: Azt látta, hogy a kérelmek alapján összesített támogatási összeg az 18.992.480 
Ft, ami a költségvetésben előirányzott 18 és fél millió forint felett van. Itt most akkor valami 
javaslatot kell megfogalmazni arra vonatkozóan, hogy keret alá csökkentsék ezt a támogatási 
összeget, vagy esetleg kiegészítik, vagy milyen jellegű javaslat kell? Javasolja, hogy a 
tartalékkeretből egészítsék ki a költségvetésben előirányzott összeget a jelen kérelmek 
alapján összesített támogatási összegre. 

Barabás József: Úgy, ahogy Radnai úr elmondta, azt 100%-ban támogatja és reméli, hogy a 
költségvetésből meg tudják oldani, mert támogatni kell.  

Nánási Kézdy Tamás: Az előterjesztésben ott van, hogy ennek megvan a fedezete, a 
költségvetés 2/13 melléklet 5, V/2-es során. 
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dr. Szabó Ferenc: Ha összeadják, akkor van egy elírás, ki fog jönni ebből a keretből, az elírást 
kijavítjuk. 

Sisa Márk Ádám: Szavazásra teszi fel a határozati javaslatot.  

Szavazás:  
A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 
az alábbi határozatot hozza:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottságának 

81/2024. (III. 25.) határozata 

 
A 2024. évi Egészséges Biatorbágyért Népegészségügyi Programról 

Dr. Vass Miklós Alapítvány 2024. évi támogatásáról 

Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Oktatási, Kulturális és 
Egészségügyi Bizottsága a Dr. Vass Miklós Alapítvány 2024. évi támogatásával 
összefüggésben a képviselő-testület felé az alábbi javaslatot teszi:  

 

1) A Biatorbágyi Korai Fejlesztő Központ, mint Intézmény működtetésének céljára a Dr. 
Vass Miklós Alapítvánnyal kötendő együttműködési szerződés keretében 3.000.000 Ft 
összegű támogatást biztosítson a 2024. évi költségvetés Egészséges Biatorbágyért 
Program kerete terhére az alábbi célok megvalósítására: 
 

- a Dr. Vass Miklós Alapítvány által fenntartott Biatorbágyi Korai Fejlesztő 
Központ, mint pedagógiai szakszolgálat jogszabályban rögzített feladatai, mint 
korai fejlesztés, gondozás, tanácsadás megvalósításának és fenntartása 
költségeinek fedezése, 

- a korai fejlesztéshez, gondozáshoz tartozó uszoda, oktatás, ló tartás 
költségeinek enyhítésére. 

 
 

23.) A Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszerre beérkező 
pályázatok bírálati szempontrendszerének felülvizsgálatáról – átruházott 

Sisa Márk Ádám: Ez a felsőoktatási tanulmányok folytatásához segíti a fiatalságot. Egy új 
bírálati szempontrendszerrel találkoznak, ahol a nagyobb kihasználhatóság és 
segítségnyújtás érdekében kell a kereteket megemelni.  

Radnai Péter: Egyetért a javasolt támogatási összegek növelésével és a jövedelemhatárok 
átszabásával, én annyiban menne tovább, hogy a szempontrendszer másik pontjában taglat 
alaptámogatási összegen felül támogatandó rendkívüli események tekintetében az egyes 
feltételek teljesülése esetén a plusz 2000 Ft/hós támogatási összeget plusz 3000 Ft/hós 
támogatási összegre emelné, ez a módosító javaslata. 

Barabás József: Nem tudják első látásra, ez kb. mégis mekkora összeg volna? 
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Pomaházi Krisztina: Az előterjesztésnek az első oldalán van egy táblázat, amiből kitűnik, 
hogy melyik évben hány fő volt az a hallgató, akinek a jövedelemhatáron felül még a 2.000 Ft-
ot is meg tudta a bizottság ítélni. Úgyhogy ebből látszik, hogy 10 fő. Tavaly 14 fő volt, az előző 
évben majdnem feleannyi pályázónál csak 5 fő volt. Nem tudják soha megjósolni, hogy mennyi 
lesz a benyújtott pályázók közül az, aki ebben a támogatásban is részesülhet, de 10 fővel 
számolva nem egy nagy összeg, és köszöni szépen a javaslatot. 

Sisa Márk Ádám: Szavazásra teszi fel az elhangzott módosítással a határozati javaslatot.  

Szavazás:  
A bizottság 3 igen, 2 tartózkodás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) az alábbi 
határozatot hozza:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottságának 

82/2024. (III. 25.) határozata 

a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat bírálati 
szempontrendszeréről 

Biatorbágy Város Képviselő-testületének Oktatási, Kulturális és Egészségügyi Bizottsága a 
Biatorbágy Város Önkormányzata Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 3/2011. 
(02.25.) Ör. számú rendeletének, valamint az 1. sz. mellékletben kapott felhatalmazás alapján 
a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzat Ösztöndíjrendszerre beérkezett pályázatok 
elbírálása során, a pályázó szociális helyzetének megítélésekor az alábbiakban elfogadott 
külön szabályzatot alkotta meg: 

1./ A támogatás alapösszegének meghatározásánál a család egy főre eső nettó havi 
jövedelmét kell alapul venni, amely nem lehet több a szociális vetítési alap 850 
százalékánál.1 

Az alaptámogatási összegek így az alábbiak szerint alakulnak:  

 

 

Egy főre eső havi nettó jövedelem 
mértéke 

Támogatási alapösszegek 

130.000,- Ft alatt 18.000,- Ft/hó 

130.001,- Ft – 160.000,- Ft között 16.000,- Ft/hó 

160.001,- Ft – 190.000,- Ft között 14.000,- Ft/hó 

190.001,- Ft – 220.000,- Ft között 12.000,- Ft/hó 

220.001,- Ft felett 10.000,- Ft/hó 

 

 
1 Ez az összeg 2024. évben (28.500,- x 8,5) 242.250,- 
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2./ Az alaptámogatási összegen felül a pályázó plusz 3.000,- Ft/hó támogatási összeget kap, 
valahányszor teljesülnek az alábbi feltételek: 

a) a pályázó családjában munkanélküli személy él (járási hivatal foglalkoztatási 
osztálya által kiállított, erre vonatkozó igazolás bemutatása esetén), 

b) a pályázó tartósan beteg, rokkant vagy fogyatékossággal élő személy, illetve a 
pályázó családjában ilyen személy él (megfelelő szakorvosi igazolás bemutatása 
esetén), 

c) a pályázó szülője gyermekét/gyermekeit egyedül neveli (benyújtott nyilatkozat, 
illetve a Polgármesteri Hivatal Igazgatási Osztályának a népesség-nyilvántartás 
lakcímadataiból való igazolásával alátámasztva), 

d) a pályázó családjában rendszeres szociális támogatás került megállapításra 
törvény, vagy helyi rendelet alapján, például rendszeres gyermekvédelmi 
kedvezmény, a települési támogatások körében: lakhatási támogatás, 
gyógyszertámogatás, ápolási támogatás (a Polgármesteri Hivatal Igazgatási 
Osztályának igazolásával alátámasztva, amennyiben nem Biatorbágy Város 
Polgármestere vagy Jegyzője állapította meg a támogatást, az erre vonatkozó 
határozat bemutatása esetén). 

 

3./ A Bizottság rendkívül indokolt esetben – ha a pályázó szociális rászorultságát megfelelően 
igazolja – az alap-, valamint a plusz támogatási összegek meghatározásáról eltérhet. 

4./ A Bizottság e bírálati szempontrendszert minden évben felülvizsgálja és az aktuális 
pályázati felhívás helyben szokásos módon történő megjelentetésével egy időben 
közzéteszi. 

 
24.) Az egyes gyermekjóléti ellátásokról szóló 8/2009. (X. 30.) Ör. sz. rendelet 

felülvizsgálatáról 

Sisa Márk Ádám: Itt is javasolt a jövedelemhatárnak a megemelése különböző területeken, 
hogy születési támogatás, étkezési díjkedvezmények, iskolakezdési támogatás és szerepel 
benne még a bölcsőde szolgáltatási önköltségének is a számítása, és egy térítési 
díjcsökkenés is. 

Regős Zoltánné: A bölcsődénél most ebben a nevelési évben nagyon szép támogatások 
voltak a múlt évre vonatkoztatva és a fenntartónk részéről is, mint a főiskolát végzett kollégái 
részéről is elég szépen kapta most emelést, így úgy látják, hogy a következő nevelési évre 
nem kell megemelni semmilyen juttatást, marad minden úgy, ahogy eddig volt. Ez azt jelenti, 
hogy van, aki 0 forintot fizetett az étkezésre, attól függően, hogy milyen kategóriába sorolandó 
volt, vagy a béréből kifolyólag, az egy főre jutó jövedelem értékétől, vagy pedig azért, mert 3 
vagy annál több gyermeket nevelnek, a gondozási díj ugyanúgy volt, tehát az pedig 0-tól 1000 
forintig terjedően, az is annak mértékétől, hogy éppen mennyi az egy főre jutó jövedelem vagy 
éppen hogy hány gyermeket nevelnek egy gazdasági közösségen belül. Úgyhogy nem kell 
emelni semmilyen juttatást, marad minden ugyanúgy a régiben. 

Fekete Péter: Itt vannak kisebb és nagyobb számok is, és nem igazán lát teljesen tisztán 
ebben az ügyben. Kéri, hogy kapjanak valamikor egy olyan számot, hogy mennyibe kerül egy 
gyereknek a havi, éves ellátása, és hogy ebből mennyit finanszíroz az állam, és mennyibe 
kerül ez a városi önkormányzatnak? Már csak azért is, mert ha bővítik a bölcsődei kapacitást, 
lássák, hogy milyen költségekkel kell számolni a jövő évben, de ha most megvan, akkor 
nagyon jó. 
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Csulitsné Párkányi Krisztina: A fenntartótól kaptak bértámogatást. A tavalyi évhez képest, 
hogy mennyit emelkedett, ezt ebből kifolyólag tudja is mondani, hogy tavaly 27 millió 540 ezer 
forint volt a felsőfokú végzettségűek bértámogatása, vagyis tavalyelőtt, tavaly pedig 42 millió 
610 ezer. A középfokú végzettségűek bértámogatása 65 millió 604 ezerről 123.084 Ft-ra 
emelkedett, és ennek is köszönhető, hogy emelkedett a támogatás, illetve a normatíva alapján 
az ellátottak száma 92 főről 102 főre emelkedett. Ennek következtében nem kértek az étkezési 
és a gondozási díj emelést. Ha kiszámolják, hogy ha 102 fő ellátott van, akkor 1 évre 3.632.990 
Ft-ra jön ki az ellátottak költsége. Az állami támogatás az összesen 203 millió forint, ez 102 
gyermekre kb, 2 millió Ft. a bölcsődének az ellátotti része, az minden komplex. Tehát a bérek 
benne vannak, a víz, gáz és minden, amit összeveszünk. Ami ebben benne van, és azt 
elosztották annyival. Tehát, amit megkaptak a pénzügyi osztályról, hogy mennyi volt a 
támogatás, azt ennek alapján újra átnézték. Persze bele kellett még azt is venni a 
rizikófaktorba, hogy esetleg a következő évben, vagyis ebben az évben mennyi lesz esetleg 
az emelkedés, és hogy hogyan, és ezt bele kellett még ott venni, hogy legyen egy rugalmas 
rés, amire mindenféleképpen belekerülnek. A fenntartó részéről tulajdonképpen nagyon 
szépen visszakerült a juttatás, ami azt jelenti, hogy nincs deficit. 

Sisa Márk Ádám: Szavazásra teszi fel a határozati javaslatot.  

Szavazás:  
A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 
az alábbi határozatot hozza:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottságának 

83/2024. (III. 25.) határozata 

az egyes gyermekjóléti ellátásokról szóló 8/2009. (X.30.) Ör. számú rendelet 

felülvizsgálatáról  

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási, Kulturális és Egészségügyi 
Bizottsága az egyes gyermekjóléti ellátásokról szóló 8/2009. (X.30.) Ör. számú rendelet 
módosítását elfogadásra javasolja az alábbiak szerint: 

1. A Gólyafészek Bölcsőde 2024. évre megállapított szolgáltatási önköltsége 
357.565.058 - forint. „A fenntartó jogszabályban meghatározottak szerint megállapítja 
a Gyvt.146. § (1) bekezdése szerinti ellátások intézményi térítési díját, amely - a 
gyermekétkeztetés kivételével - a szolgáltatási önköltség és a központi költségvetésről 
szóló törvényben biztosított támogatás különbözete.” - 2024. évre a térítési díj napi 
összege, átlag 21 nappal számolva –6577.- Ft/fő. 

 

Sisa Márk Ádám: Időközben megérkezett Pataki Ágoston doktor úr, aki szeretne a 
bizottságnak bemutatkozni. 

Dr. Pataki Ágoston. Jelen pillanatban a Stierbach doktornak a rendelőjében helyettesít, 
háziorvos szakorvosjelölt még egyelőre, majd novemberben esedékes a szakvizsga. Június 
1-től a Szeszler Györgyi doktornőnek a rendelőjét veszi át, ha minden engedély befut. A 
képzést azt Dr. Szélvári Ágnesnél végzi itt, Biatorbágyon, és akkor így került a szomszédba át 
a Stierbach doktornak a rendelőjébe. Most ott a helyettesítést végzi, a tutori felügyelet 
Szegeden. Ott a mellkas sebész képzést kezdte el, amit nagyon élveztett, szerette, csak aztán 
feljött Budapestre, először a Honvédkórháznak a mellkassebészetén kezdte egy évet, aztán 
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átment a Budakeszi Korányi mellkassebészetére, és egy ideig úgy jól is alakult a képzés, de 
aztán jött egy főnökváltás is, illetve közben megszületett a kisfia, most 2 és fél éves, és aztán 
azt érezte, hogy szeretne váltani. Azóta sem bánta meg ezt a döntést, és két évvel ezelőtt 
váltott a háziorvos képzésbe, és most fog véget érni a gyakorlati képzés majd májussal. 
Viszont a soron következő szakvizsga időszak az novemberben lesz, ezért picit az tolódik. 

Dr. Joó Márk Szabolcs: Örül és köszöni szépen, hogy vette a fáradtságot és bemutatkozott. 
Szeretettel köszönti és jó munkát kíván! 

Nánási-Kézdy Tamás: Nagyon köszönik, hogy itt van Biatorbágyon, szeretettel köszönti.  

 
25.) Kutyafuttató kialakításának lehetőségéről 

Sisa Márk Ádám: Az állatvédelmi referens, Grampsch Rita járta körbe a településen felmerülő 
lehetséges helyszíneket. És van itt egy bizottsági javaslatnak megadva a vasúti nyomvonal 
folytatásának a területe az Ybl Miklós sétány meghosszabbítása irányában. Még kiemelné, 
hogy a lakóparkban vannak leginkább olyan állat-, kutyatartó családosok, akiknek a kertjüknek 
a mérete nem adott igazán az állatoknak a mozgására, és talán így elég nagy lenne ennek a 
kihasználtsága, ha a közelükben létesülne az első kutyafuttató. 

Nánási-Kézdy Tamás: Azt is javasolja párhuzamosan a közvélemény-kutatással, ami arról 
szól, hogy mennyire zavarja esetleg az ott lakókat, hogy ennek a területnek a kutyafuttatóként 
való hasznosítására induljon el egy előkészítő tervezés, hogy mi kéne hozzá, mi a becsült 
költsége, ki üzemelteti, stb., tehát legyen egy ilyen előkészítő munka, ami induljon el 
párhuzamosan a lakosság véleményének a kikérésével. 

Barabás József: Javasolja, hogy kint legyen, ott hátul a vasút nyomvonalnál, a határban, ne 
itt belül. 

Fekete Péter: Az ember mindennap tanul valamit, ez új információ, hogy a kutyáknak külön 
pálya kell ahhoz, hogy fussanak. Az önkormányzat sokféle feladatot visz egyszerre, és lehet, 
hogy nem lehet priorizálni, de azért prioritása az, hogy a gyerekek tudjanak futkosni meg 
játszani és van is törekvés, hogy ezen javítsanak. Van itt szó grundfoci-pályáról, olyan 
sportpályákról, ahova spontán módon a gyerekek le tudnak menni játszani, azért ezt előbbre 
sorolná, mint a kutyákat, azok szerinte tudnak szaladgálni maguktól is. 

Nánási-Kézdy Tamás: Meg is van a prioritás, mert amiről Fekete Péter beszél, arra megvan 
a keret egy része. Van egy keret a költségvetésben, erre még nincs. Ha van javaslat arra, hogy 
merre legyen grundfocipálya és milyen új helyszínen érdemes kialakítani ilyet, akkor azt 
szeretettel várják. 

Sisa Márk Ádám: Szavazásra teszi fel a határozati javaslatot.  

Szavazás:  
A bizottság 3 igen, 1 tartózkodás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) az alábbi 
határozatot hozza:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottságának 

84/2024. (III. 25.) határozata 

Kutyafuttató kialakításának lehetőségéről 
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Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási, Kulturális és Egészségügyi 
Bizottsága a kutyafuttató kialakításának lehetőségét megvizsgálta és a Vasúti nyomvonal 
területét (Ybl Miklós sétány meghosszabbítása) javasolja a kutyafuttató kialakítására. 
 
A bizottság javasolja a testületnek, hogy az érintett lakosok közti közvéleménykutatást 
kezdeményezzen a fenti terület tekintetében. 
 

 
26.) Biatorbágy 8628/3 hrsz.-ú állami tulajdonú ingatlan átvételéről 

Sisa Márk Ádám: Ez a Nimród utca végén található rész. Hozzászólás nincs, szavazásra teszi 
fel a határozati javaslatot.  

Szavazás:  
A bizottság 4 igen, 1 tartózkodás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) az alábbi 
határozatot hozza:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottságának 

85/2024. (III. 25.) határozata 

Biatorbágy 8628/3 hrsz.-ú állami tulajdonú ingatlan átvételéről 
 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási, Kulturális és 
Egészségügyi Bizottsága a támogatja a Biatorbágy 8628/3 hrsz.-ú ingatlan ingyenes 
tulajdonba vételét. 

 
27.) Az asztalitenisz szakosztály kérelméről 

Radnai Péter: Ebben a kérelemben miért nem tudott a Viadukt SE segíteni, vagy befogadni 
ezt a szakosztályt? Kicsit hiányos ilyen tekintetből ez a kérelem, ezért erre vonatkozóan kér 
információt, hogy ott miért akadt el ez a folyamat? Úgy érezné, hogy a Viadukt SE-n keresztül 
kéne ezt valamilyen szinten kezelni, megoldani. 

Bihar Zoltán: Beleírta a kérelembe, hogy az első lépésben a Viadukt SE elnökét keresték 
meg, Cserniczky Tamást még tavaly nyáron és úgy is indult el ez a folyamat Azt gondolta, 
hogy ezen az úton ez rendben tud lenni, de ott is ott akadtak el, hogy nincs helyszín, és ha 
nincs helyszín, nincs egy bázis, akkor nem tud létrejönni semmi, hiszen nincsen hol játszanak. 
Olyan lehetőség van, hogy van egy szakosztály, ami papíron itt van, de fizikailag nem itt van, 
de alapvetően azért nem ebbe gondolkoztak, hanem abba, hogy itt legyen a településen a 
bázishely, és a Cserniczky Tamás futott egy-két kört és volt több egyeztetés, de nem jutottak 
megoldásra, azért fordult az önkormányzathoz. 

Tarjáni István: Kért tájékoztatást a sportegyesület elnökétől, ő azt mondta hogy minden 
szakosztály úgy működik, hogy helyeket keres a településen, és vannak helyek a településen, 
csak nem ingyenesek ezek a helyek, de ez minden szakosztályra igaz, ugyanígy a pingpong 
szakosztályra is, tehát hely lenne, csak nem ingyenesen. 

Bihari Zoltán: evidensnek vették, hogy nem ingyenes, de díjért sem volt igazán hely. Odáig 
el sem jutottak, hogy mennyibe kerül a dolog. Volt opció egy nagy csarnok, amit egész évben 
nem biztos, hogy ki tudnak használni, de ott 40.000 Ft-os, két órás edzésalkalom volt. Az az 
opció sem működik már, mert ott is telített a terem.  
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Tarjáni István: Tamás még azt földobta tavaly, hogyha megépül a városi sportcsarnok, akkor 
erre megoldás lesz. Csak mivel ennek jelen pillanatban nem látják a végét, ezért ezen az 
opción nem gondolkoztak tovább, és még a Ritsmann felújított helyszíne is szóba jött, amire 
esetleg szeptembertől lehetőségként nyílik, de ez még olyan stádiumban van, hogy ezt 
konkretizálni nem lehetett. 

Sisa Márk Ádám: További beszélgetések útján még reméli, megoldásra sikerül jutni, akkor 
erről nincs szavazás. 

 
28.) A pedagógusok támogatását szolgáló önkormányzati ösztöndíjrendszerről szóló 

rendelet megalkotásáról 

Sisa Márk Ádám: Itt szerepel az előterjesztésben egy súlyozott statisztikai gyereklétszámmal 
megalapozott, 30 millió forintos keretnek a megosztása intézményeik között. 

Radnai Péter: Nagyon örülök neki, hogy ez így elindul ebben a formában, még annak ellenére 
is, hogy kicsit most így a komposztba adtuk a kabátot, mert előbb volt meg a keretösszeg, mint 
hogy tárgyalhattuk volna a rendelettervezetet. Illetve hát nyilván vannak benne olyan pontok, 
amiket azért itt a bizottságon próbáltunk pontosítani, de nem értünk a végére, mert ugye itt az 
eredeti elképzelésektől eltérően nem csak a biatorbágyi diákok súlyozott statisztikai 
gyereklétszám alapján került felosztásra ez a keretösszeg, illetve én úgy emlékszem, hogy a 
bizottság kérte vagy javasolta, hogy a támogathatók körében az intézményi technikai 
személyzetek is kerüljenek be, de nyilván most ez sincs benne. Ezt a jövőre nézve azért 
érdemesnek tartanám mérlegelni vagy ezzel kiegészíteni, de jelen esetben úgy gondolom, 
hogy induljunk el ezzel, és akkor a következő évben vagy később esetleg finomra lehet 
hangolni majd az első év tapasztalatai alapján ezt az ösztöndíjrendszert. 

Fekete Péter: Csatlakozni szeretne a Radnai Péter hozzászólásához. Örül, hogy ez el tudott 
indulni, szerinte ez egy fontos lépés a városi oktatáspolitikában, az oktatás támogatásában - 
és a következő évek meg lehetnek majd a finomhangolásnak az időszaka, amikor 
visszajelzéseket kapnak, esetleg valamit módosítsanak, de ez kiindulásnak teljesen jó 
rendelettervezet, úgyhogy a maga részéről támogatja. 

Sisa Márk Ádám: További hozzászólás nem lévén szavazásra teszi fel a határozati javaslatot.  

Szavazás:  
A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 
az alábbi határozatot hozza:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Oktatási és Kulturális Bizottságának 

86/2024. (III. 25.) határozata 

A Biatorbágyon működő oktatási intézményekben dolgozók megbecsülésével 
összefüggő kérdésekről  

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének Oktatási, Kulturális és 
Egészségügyi Bizottsága javasolja, hogy az iskolapedagógus pályázat első alkalommal 2024. 
áprilisban kerüljön kiírásra a pedagógusok támogatását szolgáló önkormányzati 
ösztöndíjrendszerről szóló rendelet 1. sz. melléklete szerinti adatlappal összhangban  
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